

BENGKEL PERANCANGAN STRATEGIK INSTITUSI PEMBANGUNAN FELOW (IPF) 2020/2022

JOHOR BAHRU, 18 Februari 2020-Institusi Pembangunan Fellow (IPF) telah mengadakan bengkel perancangan strategik IPF bagi sesi 2020/2022 di Dewan Meranti, Kolej Rahman Putra (KRP) pada jam 9.00 malam. Bengkel ini melibatkan semua pengetua kolej, fellow dan pembantu fellow dari semua kolej kediaman UTM dan telah dirasmikan oleh Pengerusi IPF, Lt Kol PM Dr. Mohd Noor Azli bin Hj Ali Khan.

Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk melantik organisasi dalam setiap biro khususnya setiausaha, bendahari, dan ahli jawatankuasa serta menetapkan skop tugas setiap biro dan ahli jawatankuasanya. Selain itu, setiap biro juga dikehendaki merancang program-program yang akan diadakan sepanjang sesi 2020/2022 dan membentangkan perancangan program di bengkel ini untuk mendapatkan komen dan cadangan dari semua ahli IPF.

Berikut adalah ahli IPF yang turut hadir, mengikut kolej.



Ahli IPF, Kolej Tun Dr Ismail



Ahli IPF, Kolej Tun Razak



Ahli IPF, Kolej Datin Seri Endon



Ahli IPF, Kolej Tuanku Canselor



Ahli IPF, Kolej Rahman Putra



Ahli IPF, Kolej Tun Fatimah



Ahli IPF, Kolej Tun Hussein Onn



Ahli IPF, Kolej 9 & 10

Terdapat lima biro di bawah IPF iaitu Biro Sukan, Biro Kebajikan dan Sosial, Biro Pembangunan dan Budaya Ilmu, Biro Kerohanian, dan Biro Komunikasi dan Dokumentasi. Senarai perancangan program yang akan diadakan sepanjang sesi kali ini adalah seperti berikut :

No.	Biro	Perancangan Program
1.	Biro Sukan	<ul style="list-style-type: none"> • Hari sukan IPF • IPF run • Bowling • Liga sukan tradisional (Berkala) • Paintball • Camping (Team Building) • E-sport • Explorace • Badminton (Berkala) • Fun Ride (Berkala) • Mix netball • Frisbee • Memancing
2.	Biro Kebajikan dan Sosial	<p>Program Sosial :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hari Keluarga IPF • Iftar • Hari Buah-buahan <p>Tugas Kebajikan :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Penyelarasan Setiap Aktiviti IPF/ Kolej perlu ada surat lantikan atau Sijil kepada Fellow dan PF (Elppt, Elnpt, MyACAD) • Kumpul Maklumat ahli IPF (Hari Lahir, Kenaikkan Pangkat, Cahaya Mata etc.) • Amukan haiwan Liar (kerangka level of threat) • Tabung Khas untuk musibah kepada ahli IPF • Penyediaan Kertas Kerja bagi melihat potensi posisi fellow sebagai pemberat yang lebih besar di dalam sistem kenaikan pangkat.

3.	Biro Pembangunan dan Budaya Ilmu	<ul style="list-style-type: none"> • Kemahiran Insaniah • Manners Campaign • CCIN Sharing Session • Mental Health 2.0 • Nutritionist Talk • Kempen Jom Makan Sayur • Games Addiction • Worklife Balance • IPF-Pengucapan Awam 2.0 for Professional
4.	Biro Kerohanian	<ul style="list-style-type: none"> • Ihya Ramadhan • Malam Qiamullail • Bicara Santai (Kerohanian) • Bicara Santai (Motivasi) • Kursus Jenazah • Kursus Solat • Kursus Bahasa Arab
5.	Biro Komunikasi dan Dokumentasi	<ul style="list-style-type: none"> • Pertandingan video 1 minit dalam kalangan pelajar • Ceramah Marah dalam 'Ramah'

Antara gambar-gambar semasa perbincangan dalam biro masing-masing adalah seperti berikut.





Sambutan hari jadi bagi ahli IPF yang lahir pada bulan Januari dan Februari juga diadakan. Bengkel ini diakhiri dengan sesi fotografi semua ahli IPF mengikut kolej.

Disediakan oleh,
***Biro Komunikasi dan Dokumentasi
Institusi Pembangunan Felow***